
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2019/2decom/11-12-2019 
betreft 2de commissie  
       

 
Voorzitter Hilde De Sutter opent de commissievergadering om 18 uur. 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 21 
november 2019 
 

Het verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen. 
 

2. Financiën – Jaarrekening 2018 
Kennisneming van het ministerieel besluit van 19 november 
2019  
 
Geen vragen of opmerkingen. 

3. Financiën – Budget 2019 
Vaststelling van de 4de reeks wijzigingen 
 
Gedeputeerde Moens zegt dat het om zeer kleine wijzigingen 
gaat en bovendien ook aan de inkomstenzijde. Positief 
nieuws dus.  
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

4. Bestuurlijk Toezicht 
Klacht 2019000863 van de firma Elan Inventa over de 
uitvoering van de opdracht “Levering en plaatsing 
telescopische tribune voor de nieuwe sporthal campus 
Henleykaai Gent” 
Kennisneming van het ministerieel besluit van 26 november 
2019 
 
Gedeputeerde Moens signaleert dat minister Somers zich 
onbevoegd verklaarde in dit dossier. Het gaat over een 
afwijking in de bepalingen van het bestek.  
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

5. PAULO 
Aanvaarding van schenking van wagens in functie van 
opleiding 
 
Gedeputeerde Moens zegt dat het concreet gaat om een 
schenking van een voormalige ziekenwagen en twee 
politiewagens.  
De voorzitter merkt op dat dergelijke schenkingen welkom 
zijn. Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 

6. Flankerend Onderwijsbeleid 
Opheffing m.i.v. 01 januari 2020 van het Reglement van 14 

vergadering van 11 
december 2019 

Aanwezig 

Bruggeman Hilde, De 
Conick Philippe, De 
Merlier Vera, De Sutter 
Hilde, Deene Karlijn, 
Dooms Elisabet, Herman 
Steve, Matthys Bruno, 
Mestdagh Hans, Roman 
Koen, Scheire Eric 
Vervliet An, Verzele 
Joop. 
 
Verontschuldigd: 
Heyerick Henk, 
Roggeman Walter, 
Taylor Kenneth, , Evrard 
Olaf, Van Gucht Stefaan 
 
Plaatsvervangende 
leden:  
Blommaert Bart, Van 
Laecke Filip, Van 
Keymolen Phaedra, 
Vermaercke Bart 
 
Provincieraadsleden –
niet leden:  
 
Gedeputeerden: 
Moens Kurt, Gillis Riet 
Charlier Annemie 
 
Verontschuldigd: 
Grillaert Leentje 
 
Ambtenaren-Technici: 
De Neve Frank, De Smet 
Nico, Taffijn David, Van 
de Putte Steven, 
Haegens Martine, De 
Wael Marie-Paule, 
Lippens Anneke 
 
Beleidsmedewerkers: 
D’hooge Arno, Claeys 
Sylvie 
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november 2007 ter bevordering van het Oost-Vlaams 
wetenschappelijk onderzoek 
 
Dit reglement wordt opgeheven wegens te weinig respons.  
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 
 
De agendapunten 7 en 8 worden samen behandeld. 

7. Onderwijs 
PCVO Groeipunt en PCVO Scheldeland 
Vrijwillige fusie door samenvoeging tot CVO Groeipunt m.i.v. 
01 september 2020 
 

8. Onderwijs 
PCVO Het Perspectief en PCVO VSPW 
Vrijwillige fusie door samenvoeging tot CVO Groeipunt m.i.v. 
01 september 2020 
 
Gedeputeerde Moens licht toe dat het hier gaat om een 
opgelegde fusie. De provincie moest een keuze maken en 
opteerde voor deze twee fusies. 
 
Raadslid Scheire informeert naar het waarom van de namen. 
Beide fusieoperaties hebben immers dezelfde naam: CVO 
Groeipunt. 
Gedeputeerde Moens antwoordt dat de namen recent 
werden gewijzigd om het merk provinciaal onderwijs sterker 
in de verf te zetten. Het klopt dat daardoor de benaming CVO 
Groeipunt hetzelfde is, maar de campusnaam verschilt wél 
degelijk. 
 
Raadslid Blommaert vraagt of er door de fusies geen 
problemen zijn met de directiefuncties. Dit blijkt hier niet het 
geval te zijn, onder meer door geplande pensioneringen. 

9. Erediensten 
Islamitische gemeenschap Hicret Camii te Sint-Niklaas 
Jaarrekening 2018 
Verlenen van gunstig advies 
 
Geen vragen of opmerkingen; ook niet van raadslid 
Blommaert.  

10. Erediensten 
Kathedrale Kerkfabriek Sint-Baafs te Gent 
Goedkeuring budgetwijziging 2019 
 
Raadlid Mestdagh informeert of P. De Wilde, zoals genoteerd 
bij de notulen van de kathedrale kerkfabriek van 23/10 in 
bijlage bij het dossier, de administrateur-generaal is van 
toerisme, die ook borg staat voor 20 miljoen. Gedeputeerde 
Moens antwoordt bevestigend. Hij vermeldt dat dit dossier 
vorige week ook al uitgebreid werd toegelicht. 
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11. Patrimonium – restpercelen PTI Zottegem 
Beëindiging van het verkoopproces, in eigendom houden van 
de restpercelen 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

12. Mondiale Solidariteit – Regiobeleid Ecuador 
Toekenning extra subsidie voor een specifiek project 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

13. Mondiale Solidariteit – Regiobeleid Ecuador, de Filipijnen en 
Rwanda 
Vastleggen van de samenwerkingsmodaliteiten met de 
partners in het kader van het Reglement Regiogerichte 
Noord-Zuidsamenwerking 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

14. WMD-beleidsverklaring en globaal WMD-preventieplan 2020 
– 2025 
Kader voor toetsing en planningsinstrument 
Goedkeuring verklaring en plan 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

15. WMD – Jaarlijkse actieplannen 
Goedkeuring van het Jaarlijks Actieplan 2020 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

16. Erfgoed 
UNESCO Global Geopark Schelde – Delta 
Goedkeuring van de Intentieovereenkomst en van de 
Samenwerkingsovereenkomst en afvaardiging van de 
bevoegde gedeputeerde in de bestuurlijke stuurgroep 
Geopark Schelde Delta 
 
Raadslid Dooms heeft twee vragen bij dit dossier.  
Over de ondertekening van dit dossier verscheen al eerder 
een persbericht en dus vraagt ze waarom dit nu pas aan de 
raad wordt voorgelegd.  
Gedeputeerde Charlier antwoordt dat het provinciebestuur de 
definitieve tekst niet tijdig kon voorleggen aan de raad - er 
waren 58 partijen bij de goedkeuring van dit dossier 
betrokken - en daardoor besliste de deputatie om dit dossier 
te ondertekenen onder opschortende voorwaarden van 
goedkeuring van de provincieraad. Dus als de raad beslist dit 
niet goed te keuren, gaat de ondersteuning vanuit het 
provinciebestuur niet door. 
Raadslid Dooms vraagt waarom andere partijen zoals Natuur 
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en Bos en Onroerend Erfgoed niet betrokken werden. Nu is 
er een onevenwicht. Anneke Lippens antwoordt dat nog niet 
alle betrokkenen ook al effectief hebben getekend. Die 
kunnen nog in de loop van 2020 aansluiten. Onroerend 
Erfgoed is zelf ook betrokken bij de Unesco-procedure. 

17. Varia

Raadslid Blommaert suggereert om met de commissie een
bezoek te plannen aan PAULO zodat de (nieuwe) raadsleden
zich daarover concreet een beeld kunnen vormen.
Gedeputeerde Moens zegt dat dit inderdaad verhelderend
kan werken en vraagt aan de voorzitter om dit bezoek in te
plannen.

Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, sluit de 
commissiezitting om 18u15.  

Gent, 11 december 2019

Ambtenaar-verslaggever De voorzitter 

Anneke Lippens Hilde De Sutter 


